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 Styremøtereferatet er å betrakte som konfidensielt 

 

Askje Båtforening 
 

 
Referat fra Ekstraordinert årsmøte i Askje Båtforening 

 

Torsdag 15. oktober 2009 i Mastrahuset kl. 1930. 

Tilstede; styrets representanter.  

Fremmøtte 26 stk. inkludert styret. 

 

Sak: Informasjon om kjøp og salg av båtplasser i Askje Båtforening.  

Bakgrunn; møte omhandlet i sin helhet saken om kjøp og videresalg av båtplasser. 

 

Åpning av møtet. Styret informerte ved åpningen av møtet om innhold i møte samt 

organisering av møtepresentasjon. 

Styrets representant ledet møtet. Gjennomgang av saken ved powerpointpresentasjon. 

Møteleder gikk igjennom alle styrereferat fra Styrets behandling av saken. 

Fullstendig informasjon ved at hvert referat fra møtene ble lest opp i sin helhet. 

Styrets referat fra møter; 8.sep,15.sep, 28.sep, 01.okt, 12.okt. 

Formann og kasserer har i løpet av høsten trukket seg fra sine verv. 

 

Etter informasjonsdel var sluttført ble det åpnet for kommentarer fra fremmøtte medlemmer.  

Det ble en del replikker mellom medlemmer og til styret. 

Essensen i replikkutveksling var at medlemmene hadde kritikk til styret for behandling av 

ventelister for nye båtplasser.  

Siste replikker i fra medlemmer var at det som var gjort måtte glemmes og en måtte gå videre 

fra her. 

 

Forslag fra årsmøte om at tildelingsregler må gås igjennom på neste årsmøte. 

Forslag til endringer må meldes inn til neste årsmøte. 

 

Kommentarer til dugnad på storbygget. Denne skal startes opp nå i høst med målsetting om 

fullføring av storbygg. 

 

Siste del var tildeling av båtforeningens båtplasser som var til rådighet. 

Styret har tildelt etter tilgjengelige venteliste. 

 

Kjell M. Olsen, oppgradering fra 6 til 8 meter utligger. 

Arne Heske 6 meter 

Leif Helgeland 6 meter    

 

Møtet slutt kl. 2130 

 

___ Referat slutt ___ 


